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متن پرسش

به نام خدا با سلام خدمت استاد بزرگوار: استاد با توجه به پاسخ سوال 21235 باز هم قانع نشدیم.

جناب استاد اشکالی که بزرگان از جمله آیت االله مصباح و دیگر مراجع و متفکران به صحبتهایی آقای

روحانی دارند شاید از همین زاویه است که شما با آن در صدد توجیه سخنان ایشان بر آمده اید شما

می فرمائید فرهنگ شیعیان طوری است که هر شیعه عامی هم در سنتی قرار دارد که پیامبر و امام را

معصوم می داند اما اولا متاسفانه این فرهنگ خصوصا در نسل جوان دارد با تهاجم فرهنگی دشمن و

غفلت مسئولان کم کم زیر سوال می رود و سخنان آقای روحانی در این فضا همین انحراف را تقویت

می کند. ثانیا اشکال به آقای روحانی این است که چرا به گونه ای سخن می گوئید که زمینه فرو پاشی

این فرهنگ فراهم شود؟ براستی با این توجیه شما آن سخن روحانی که گفت درسی که از کربلا می

گیریم مذاکره است را به راحتی می توان توجیه کرد که در فرهنگ عمومی شیعه همه می فهمند کار

امام قیام و جهاد و شهادت بود و منظور روحانی این بوده که امام دشمنان را نصیحت کرد ولی دیدیم

رهبر انقلاب چطور بر ایشان تاخت که تاریخ را اینطوری می فهمی چرا سهل اندیشی و سخنانی که

خود بهتر مطلعید. لذا استاد جان جسارتا می گویم درست نیست این که بزرگانی که عمق انحراف این

سخنان و زمینه سازی آن را برای تسهیل کردن انتقاد به معصوم را فهمیدند و برنتافتند را محکوم به

عدم درک صحیح و همه جانبه، کنیم. با تشکر و التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در این که آقای روحانی سخنان بیجا، کم ندارند بحثی نیست. از جمله

همان سخنی که برای توجیه کار خود، صحبت حضرت سیدالشهداء«علیهالسلام» با عمر سعد را به

عنوان مذاکره مطرح کردهاند که کاملاً بیجا بود. از آن طرف جریان منتسب به ایشان، از بعضی جهات

در تلاشاند تا جهت کلّی انقلاب را به حاشیه ببرند و تصوری که باید از نظام اسلامی در مقابل استکبار

داشت، را دفن کنند و متأسفانه ما به جای اینکه بر روی این مسائل کار کنیم و روشن نمام چرا این

جریان سعی دارد نظام را ناکارآمد نشان دهد؛ میگردیم یک طوری سخن ایشان را مطرح کنیم که از

آن نفیِ عصمت ائمه برآید و از این طریق، طرفداران ایشان را نیز به این سمت بکشانیم که میشود

نفیِ عصمت آن بزرگواران را کرد. بنده این نوع برخوردها را اگر ناشی از جریان نفوذی ندانم، ناشی از

بیفکریِ رفقای مذهبی خود میبینم. موفق باشید


